
  
 

SACO-föreningen   2022-03-31 

Karolinska Institutet 

 

Närvarande: 

Emilie Hultin 

Taher Darreh-Shori 

Torkel Falkenberg  

Wietze de Vries  

Björn Andersson 

Claes Frostell 

Helin Norberg 

Virpi Töhönen 

 

Frånvarande: 

Jonas Fuxe, Nivetha Gavriilidou, Sara Sigsjö, Annica Lindkvist 

 
 

 

 

Tid:     Torsdag 31 mars 2022 kl 15-17 

Plats: Zoom 

 

 

Dagordning: 

 

1. Mötet öppnades.  

 

2. Dagordningen godkändes.  

 

3. Björn valdes till sekreterare, Wietze till justerare. 

 

4. Tidigare protokoll godkändes. 

 

5. Allmän avstämning, bordet runt – inkluderar rapporter från arbetsgrupper, styrelser, nämnder, 

central och HR-samverkan 

 

Efter rapport från Torkel om diskussioner med rektor, diskuterade styrelsen de pågående 

konverteringarna av forskartjänster till den nya tjänstestrukturen för forskare som inte har 

lärartjänst. Möjligt behov av ytterligare en tjänstekategori samt modifiering av kriterier och 

meritering togs upp. 

 

Virpi rapporterade från KFU om lågt deltagande på kurser, alarmerande resultat från exit poll 

för doktorander, och om möjligheten att klara de nya kraven att bli klar med 

forskarutbildningen inom fyra år.  

 



6. Björn och Helins undersökningar angående KIs tjänstestruktur och dess effekter diskuterades. 

Ett enkätförslag kommer att färdigställas kommande vecka. Etiska frågor och enkätens syfte 

diskuterades. 

 

7. Diskussion om utvärdering av samarbetsavtalet bordlades till nästa styrelsemöte. 

 

8. Processen för rekrytering av ny rektor diskuterades. Ett stort antal nomineringar har 

inkommit och selektionen kommer att ske relativt snabbt. Det är viktigt att styrelsen är aktiva 

i frågan.  

 

9. Inga platsombudsmöten har hållits. Taher rapporterade från möten med flera institutioner om 

hur samverkan och tjänstekonverteringar fungerar. Institutionerna var BioNut, CMB, NVS, 

UoL och MTC. Problem på vissa institutioner diskuterades. 

 

10. Årsmötet, med tillhörande informationsmöte, ska hållas 25/5, 16.30-18.00. Årsrapporten ska 

skickas ut tre veckor innan mötet. Arbetet med rapporten pågår och görs gemensamt. 

 

11. Alla styrelsemöten under vårterminen har spikats.  

 

12. Mötet avslutades 

 

 

 

 

 

 

 

Björn Anderson, sekreterare  Wietze De Vries, justerare 
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